
Processen på Södermalm 
2016 
 
29 maj skickade jag in ansökan till Södermalm stadsdelsförvaltning 
 
8 oktober kom beslut om avslag från Södermalm 
 
21 oktober överklagade jag beslutet 
 
2017 
14 februari kom beslutet om avslag från Förvaltningsrätten 
 
13 mars har jag möte med Södermalm och får erbjudande om att ansöka om 
hemtjänstinsatser. 
 
9 maj meddelar jag att jag vill flytta ifrån Södermalm och varför i brev till politiker och 
ansvariga tjänstemän. 
 
Processen i Farsta 
2017 
 
10 maj skickade jag en ny ansökan till Farsta stadsdelsförvaltning på mejl. 
 
16 juni fick jag bekräftat att ansökan kommit in. 
 
11 augusti hade jag möte med handläggare i Farsta. Utredning ska komma för 
kommunicering inom två veckor. 
 
12 september meddelar man plötsligt att man utreder andra insatser än assistans. 
Jag frågar varför och hur dessa kan hjälpa mig. Får inget svar. 
 
20 september frågar jag var utredningen tog vägen. Fick svar att det "kan ta 
månader". 
 
4 oktober, frågar om kontaktuppgifter till ansvarig enhetschef. Inget svar. 
 
30 oktober kom kommuniceringen av utredning  
 
31 oktober, yttrar mig över utredning. 
 
7 november, beslut om att Farsta avslår hela ansökan. 
 
13 november, sittstrejk i receptionen på Farsta sdf 
 
28 november, överklagade. 
 
2018 



 
8 mars skickade jag ett väldigt personligt och ärligt brev om min situation 
 
6 juli fick jag den positiva domen om rätt till assistans från Förvaltningsrätten. 
 
10 augusti, möte på Farsta stadsdelsförvaltning. 
 
30 augusti, beslut om 15 timmar/vecka. 
 
18 oktober överklagar Farstas beslut. 
 
2019 
 
5 april får jag rätt till fler moment av Förvaltningsrätten, Farsta får i uppdrag att räkna 
fler timmar. 
 
24 juni, får utredningen på kommunicering, 36,5 timmar per vecka föreslås. 
 
7 juli, svarar med yttrande på utredningen. 
 
9 juli, efter samtal med enhetschef meddelar hon att utredning får vänta tills 

handläggaren är tillbaka från semestern den 29 juli...   
 


